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12. Verksamhetsrapport - Kajsabarens styrelse

13. Verksamhetsrapport - Studienämnden

14. Verksamhetsrapport - TGE

15. Verksamhetsrapport - Trädg̊ardsmästeriet
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

Rebecca Zetterlund öppnar mötet 17:19

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

Rebecca Zetterlund fr̊agar ifall det är mötets åsikt att mötets utlysande utförts enligt
stadgar.

Beslut:

Att förklara mötet behörigt utlyst.

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

Carl Pettersson läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

c) Fastställande av dagordning

Rebecca Zetterlund presenterar och föresl̊ar dagordningen (Bilaga 1), en reviderad version
av dagordningen i kallelsen (Bilaga 2).

Beslut:

Att fastställa den presenterade reviderade dagordningen.

d) Adjungeringar

Rebecca Zetterlundfr̊agar om det är mötets åsikt att adjunera in Jimmy Ehnberg med
närvaro- och yttranderätt. Beslut:

Att adjungera in Jimmy Ehnberg med närvaro -och yttranderätt.
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e) Uppföljning av beslut

Rebecca Zetterlund presenterar uppföljning av beslut (bilaga 3).

§3 Val av

a) Mötesordförande

Rebecca Zetterlund nominerar Hanna Petersén som mötesordförande.

Beslut:

Att enhälligt välja Hanna Petersén till mötesordförande.

b) Mötessekreterare

Rebecca Zetterlund nominerar Carl Pettersson till mötessekreterare.

Beslut:

Att enhälligt välja Carl Pettersson till mötessekreterare.

c) Justeringsmän tillika rösträknare

Lovis Abrahamsson och Rasmus Cervin nominerade till justeringsmän.

Beslut:

Att enhälligt välja Lovis Abrahamsson och Rasmus Cervin till justeringsmän tillika

rösträknare.
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i) Elektroteknik Jimmy Ehnberg

Inget nytt om masterprogram, Jimmy är inte orolig eftersom duktigt folk jobbar med
det. Inga planer p̊a att lägga ner n̊agot men masterprogrammen för ettorna kan komma
att se lite annorlunda ut, nya namn, ny ordning, nya kurser men i stort sett samma
valmöjligheter.

Studentbarometern har stängt, alla p̊a sektionen har inte svarat, Jimmy upplyser om att
det är viktigt att uttrycka sina åsikter p̊a SAMO-ronden samt som kursrepresentanter
s̊a att man kommer till tals.

Jimmy hade ett möte med SNE 26/2, han försöker att stötta arbetet s̊a mycket som
möjligt. Jimmy uppmanar att svara p̊a kursenkäter och att allt som skrivs läs och alla
siffror tittas p̊a men att inte alltid alla förslag följs. I vissa kurser är man tvungen att
vidta åtgärder men det är inte alltid detta behövs.

Flytten fr̊an Lindholmen närmar sig där högskoleingenjörerna ska komma till Johan-
neberg, Tekniskt Bas̊ar har redan flyttat. Det är fortfarande oklart hur man ska f̊a
plats med alla. Teknikparken h̊aller p̊a att byggas om till undervisningslokaler men
E-sektionen förväntas inte ha lektioner just där eftersom lokalerna som byggs är tänkta
att anpassas för klasstorlekarna. Hela bottenv̊aningen i Kemihuset h̊aller p̊a att byggas
om till studentlokaler. En schemasimulering har skapats utifr̊an vilken skolan anser
att schemat kommer att fungera utan problem. Jimmy har p̊apekat att det är ont om
grupprum och studieplatser men uppmanar att inte reta upp sig för mycket p̊a detta
just nu. Programledningen kommer att fortsätta arbeta med fr̊agan tillsammans med
SNE. Jimmy uppmanar att dumpa konflikter och irritationsmoment p̊a Jimmy eller
SNE s̊a att man själv kan fokusera p̊a sitt.

Fr̊agor

Pricken: När kommer högskoleingenjörerna komma hit? Jimmy: Till nästa termin, efter
sommaren. Detta kommer att göra att mottagningen kommer att se lite annorlunda ut
eftersom det kommer att vara fler studenter p̊a campus fr̊an första mottagningsdagen.
Detta kan leda till trängsel men ocks̊a fler möjligheter till fest.

ii) Medicinteknik Stefan Candefjord

Stefan Candefjord är ej närvarande för mötet.

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

Fummarna presenterar sig själva och vad Fum är och dess funktion
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FuM-ledamöterna är inte närvarande vid mötet.

c) K̊arledningen Sebastian

KO-Sebastian h̊aller l̊ada

Studentbarometern har stängt men medlemsmätningen har öppnat, en enkät som berör
medlemsskapet i k̊aren. Viktig för KL för att se om eleverna upplever att k̊aren jobbar med
rätt saker. Ska ha skickats till studentmejlen. K̊aren har godkänt Elektroteknologsektionens
stadgeändring. Nomineringar till FuM har öppnat och FuM-valet kommer att g̊a av stapeln
i april. Sebastian uppmanar intresserade till att söka FuM eftersom man kan p̊averka
mycket och informerar om vad FuM är.

K̊arbolag söker ny VD-trio.

Ny möjlighet att sälja biljetter i k̊arappen fr̊an och med nu, är man arrangör kan man
sälja biljetter direkt i appen.

d) K̊arens utskott

i) KU Rebecca Zetterlund

Rebecca Zetterlund har varit p̊a KU8, pratade om styrdokument och jämförde stadga,
reglemente och policys samt tips om hur man skriver s̊adana.

ii) NU Claes Astrabeck

Claes Astrabeck har varit p̊a NU5, där talade man om representation och Chalmers
varumärke samt om föreningsrum.

iii) UU Noah Veres

Noah Veres har varit p̊a UU, tv̊a möten, pratade om aspperioder och hur man kan
f̊a in fler aspar, talade om relationen till PA samt renovering av lokaler. Även tal om
kursutvärderingar, presentkorten kommer att tas bort och andra sätt diskuterades för
att öka engagemang. K̊aren h̊aller p̊a att utreda hur man kan undvika sen rapportering
i Ladok.

iv) SU Elin Johansson

Elin Johansson har varit p̊a SU, Rasmus Cervin talar i Elin Johanssons ställe eftersom
hon inte är närvarande. Under SU5 pratade behandlingsgruppen som har hand om
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alkohol och spelmissbruk. P̊a SU6 var JämG där som talade om samarbetet mellan
dem och SAMO.

v) ArmU Alice Neirup

Alice Neirup har varit p̊a tv̊a ArmU, fokus p̊a överlämning och intro till ArmE, diskussion
kring företag och fasstställande av datum för mässor.

e) Institutionsr̊ad

i) Elektroteknik David Törnkvist

Inget möte har h̊allits men kommer att h̊allas onsdag 5:e mars. Ska diskutera forskning
inom 6G samt strategiarbete p̊a sektionen.

ii) Mikroteknologi och nanovetenskap Hugo Sahlin

Hugo Sahlin, ej närvarande.

f) Styrets arbete Rebecca Zetterlund

i) IFFE

Rebecca Zetterlund förklarar att E-Styret har h̊allit i IFFen, föreningar och gäster var
där. Hög närvaro, uppskattade diskussioner och god mat.

ii) Verksamhetsplan

Rebecca Zetterlund presenterar E-Styrets verksamhetsplan (bilaga 4) styckevis och
öppnar upp för fr̊agor.

Elektroteknologsektionens policys:
Sektionen har fem policys med utdaterad och saknad information, exempelvis inci-
denthantering. Styret vill uppdatera befintliga och lägga till nya.

Fr̊agor:
Kan gemene teknolog ge förslag p̊a ändringar eller är det bara styret?

Rebecca Zetterlund: Ja det hade varit bra om folk kommer med förslag.
Claes Astrabeck: Alla förslag kommer att diskuteras.
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Diskussion:
Christoffer Johansson tycker att det är en bra sak, Styret-24 ins̊ag att det saknas policys
och att det finns en del utdaterad info.

Vidare sektionsmedlemskap för Medicinteknik: 2019 antogs en arbetsgrupp för
integrering av MedTek till sektionen, det rekommenderades att utvärdera medlemsskapet
efter fem år.

Fr̊agor:
Christoffer Johansson: Hur kommer utvärderingen att ske? Kommer en arbetsgrupp
bildas?

Rasmus Cervin: Tanken var att ta upp fr̊agan p̊a ett sektionsmöte eftersom det inte
kommer att vara s̊a delade meningar.

(Fr̊aga om representation och partiskhet kring utvärderingen.)

Rebecca Zetterlund: Vi är ett blandat styre och en blandad sektion med medlem-
mar fr̊an olika bakgrunder s̊a vi bedömer inte att det föreligger n̊agra problem kring
partiskhet eller representation i utvärderingen.

Diskussion: Ingen diskussion

Upprustning: Lokalerna spelar stor roll för engagemang p̊a sektionen, Kajsabaren
bör utvecklas, köksutrustning och resurser för matlagning och arrangemang. Auto,
organisering av verktyg, överse nya inköp av utrustning.

Fr̊agor:
David Törnkvist: Saknas specifik utrustning?

Elin Stenhammar: Man vet knappt vad som finns, men allt möjligt. Rasmus Cer-
vin: Städutrustning är i behov.

Anton Ljungcrantz: Är pizzaugnen en s̊adan utökning?

Elin Stenhammar: Nej, det är en äskning.

Viktor Björkman, vilken typ av matlagningsutrustning?

Elin Stenhammar: Allt möjligt, ska kolla vidare.

Hannes Thorslund: Kommer det att g̊a att l̊ana verktyg och annan utrustning?

Elin Stenhammar: Ska kolla p̊a system för utl̊aning.
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Eskil Høiler Ramäng: Kommer upprustningen ske i samr̊ad med KS?

Elin Stenhammar: Ja.

Gustav Nordström Andersson: Finns det tillg̊ang till förvaring av utrustning i och med
utökningen?

Elin Stenhammar: Planen är att fortsätta det arbete Joel Andersson p̊abörjade, mycket
plats finns men det används inte särskilt väl.

Linn Gredevik: Finns det n̊agon särskild tanke kring elkablar i Auto?

Elin Stenhammar: Det är n̊agot vi kan kolla p̊a.

Christoffer Johansson: Att organisera Auto och köpa in ny utrustning Kajsabaren är
väldigt föreningsspecifikt. Finns det n̊agra tankar om allmän upprustning av Kajsabaren
som inte är till specifikt för föreningar?

Elin Stenhammar: Ja, exempelvis dynor i Kajsabaren för att göra det lite mysigare.

Diskussion Ingen diskussion

Nya informationskanaler: Nästan alla kommunikation sker via Facebook men denna
information n̊ar inte fram ordentligt, till sektionens bekostnad. PR i k̊arappen och
Instagram kan vara bra, vi vill se över kommunikationsmedlen.

Fr̊agor:
Axel Åhmann: Kan ni utveckla rent kontret vad ni menar?

Rebecca Zetterlund: Vi har startat en Instagram och f̊ar utvärdera det löpande.

Claes Astrabeck: Man h̊aller p̊a att utveckla k̊arappen för biljettförsäljning och PR. Vi
vill även se över info-TV:n s̊a att den syns lite bättre.

Ingrid Espedalen: Ska fler föreningar kunna lägga ut p̊a Instagram?

Rebecca Zetterlund: Ja, vi kommer att administrera Instagramen men andra föreningar
kan dela sin PR. Men tanken är att Styret ska förvalta kontot.

Annie Bodin: Kan ni skriva namnet p̊a kontot p̊a tavlan?

(Rebecca Zetterlund skriver upp det.)
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Jimmy Ehnberg: Kan ni tänka er att lägga ut intressant information som inte direkt
rör sektionen, exempelvis stipendier?

Rebecca Zetterlund: Ja, det är absolut intressant. V̊aren blir ett test men förhoppningsvis
är allt ig̊ang till mottagningen.

Maja Sten: Vissa sektioner, exempelvis M-sektionen, använder sig av Orbi för kom-
munikation och biljlettförsäljning inför arrangemang. Finns det n̊agra planer p̊a detta
även p̊a E-sektionen?

Rebecca Zetterlund: Vi har pratat med de andra sektionerna kring alternativ men vi
har skrivit p̊a avtal med k̊aren om att använda k̊arappen.

Viktor Björkman: Är tanken att ta bort Facebook-sidan?

Rebecca Zetterlund: Tanken är att ha kvar FB men att fasa ut den över tid.

Valter Samuelsson: Finns det planer p̊a att använda hemsidan mer?

David Törnkvist: Det diskuterades förra året med Web, men det kom inte riktigt
av stapeln.

Diskussion: Christoffer Johansson, tycker att det är en bra idé eftersom Facebook-sidan
inte ägs av Styret, bra med flera olika typer av kanaler.

Aspningen: Många arrangemang, föreningar där asparna överlappar, vissa aspar väljer
helt bort föreningar p̊a grund av knökat schema.

Fr̊agor:
Anton Ljuncrantz: Kan man inte bara förlänga aspningen?

Rebecca Zetterlund: Nu är den typ hela LP2. Det blir tight med datumen till in-
valet.

Hannes Thorslund: Ang̊aende slottider, är tanken att det ska bli fler slottider?

Rebecca Zetterlund: Ja, kanske fler block s̊a att det blir tydligare uppdelning av
tiderna.

Gustav Nordström Andersson: Är tanken att det är samma aspning men att man delar
upp tiderna som redan finns?

Rebecca Zetterlund: Ja, och att det blir lite mer tydligt när saker sker.
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Måns Johansson: Det finns ju tv̊a tider, en p̊a förmiddagen och en p̊a eftermiddagen.
Är tanken att alla föreningar ska f̊a lika mycket?

Rebecca Zetterlund: Vi har inte riktigt diskuterat det än men det är n̊agot vi kollar p̊a.

Diskussion:
Ingrid Espedalen: Det l̊ater som ett bra initiativ men jag kan först̊a att det blir konse-
kvenser med hur m̊anga dagar man har per förening och att det är n̊agot att kolla p̊a.

Samh̊allning p̊a sektionen: Behov av icke-föreningsarr, sportarr och pubar. Vi
vill uppmuntra till fler arrangemang samt arrangera minst tv̊a sektionskvällar och
arrangemang för mental hälsa och dylikt.

Fr̊agor :
Ingrid Espedalen: Vem är det som ska arrangera dessa arrangemang?

Claes Astrabeck och Elin Stenhammar: Tanken är att vi ska göra det men att man f̊ar
bidra om man vill.

Viktor Björkman: Ang̊aende sektionskvällarna, under vilket tidsspann kommer de att
genomföras?

Claes Astrabeck: Arrangemangen kommer att genomföras under hela året.

Jimmy Ehnberg: Kommer n̊agot av dessa arrangemang vara p̊a engelska?

Rebecca Zetterlund: Vissa av arrangemangen är tänkta att inte vara s̊a uppstyrda,
exempelvis pysselkvällar. S̊adana arrangemang behöver inte genomföras p̊a ett visst
spr̊ak.

Christoffer Johansson: Varför vill ni genomföra specifikt sportarrangemang och pubbar?

Rebecca Zetterlund: Dessa arrangemang har varit uppskattade av de som inte sit-
ter i förening.

Claes Astrabeck: Jag har talat med kompisar p̊a andra skolor som har F1-kvällar,
dessa är ofta uppskattade. Vi är öppna för förslag.

Diskussion: Ingen diskussion
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Verksamhetsplanen i sin helhet

Diskussion:
Christoffer Johansson: Jag tycker att det är en rimlig verksamhetsplan, bra jobbat och
lycka till.

Maja Sten: P̊a F-sektionen har man halv åtta hos mig, små arrangemang där man
träffar en annan grupp än sin egen samtidigt som det är intimt s̊a att man kan lära
känna folk p̊a ett annat sätt.

Rebecca Zetterlund: Jag har pratat lite med de andra sektionerna och har funnit att
andra sektioner har m̊anga bra förslag.

Axel Åhman: Jag tycker att det är en bra verksamhetsplan, det kan behövas fler skedar
till Kajsabaren.

Alice Sysoeva: Kan filmkvällar vara en n̊agot att införa?
Rebecca Zetterlund: Ja absolut, det och pyssel.

Hannes Thorslund: Är tanken att det ska vara lättare för studieteknologer att hyra
Kajsabaren?

Rebecca Zetterlund: Det är n̊agot vi kan kolla p̊a.

Claes Astrabeck: Det var m̊anga som satt i Kajsabaren och kollade julkalendern, s̊ant
vill vi uppmuntra.

Rebecca Zetterlund: P̊a Instagram kan vi f̊a fler åsikter via omröstningar.

Beslut:

Att enhälligt godkänna verksamhetsplanen för E-Styret verksamhets̊ar 2025.
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iii) Övrigt

Sedan invalet har Styret kommit ig̊ang med arbetet, genomfört teambuilding, startat
ett konto p̊a Instagram och haft möte med programledningen.

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

Verksamhetsrapporter läses upp (Bilaga 5 till 17).

h) Övriga meddelanden

Quarls Ballongfond

34 437,00kr

EKAK läser upp reseberättelse fr̊an Finland.

Möte adjunerat fr̊an 18:31
Återupptaget 18:38

Meddelande fr̊an Isak Dunge ang̊aende FuM:
Ett arkivarieämbete har startats av k̊aren, nya KL ska intervjuas med start idag. Uppmanar
att söka FuM.
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§5 Val av

a) BEFF

i) Jarmo - Annie Bodin

ii) Bastard - Claes Astrabeck

iii) Kolera - Måns Johansson

iv) Vedklöv 1 - Ingrid Espedalen

v) Vedklöv 2 - Andreas Ek

vi) Vedklöv 3 - Linnéa Ruther

Andreas Ek kunde inte närvara men är fortfarande intresserad av att väljas in.

De nominerade presenterar sig:

Annie Bodin: Nominerad Jarmo, g̊ar andra året p̊a Medicinteknik.
Claes Astrabeck: Nominerad Bastard, g̊ar andra året Elektroteknik, är sittande Vice
Ordförande i Styret.
M̊ans Johansson: Nominerad Kolera, har tidigare suttit i E6.
Ingrid Espedalen: Nominerad Vedklöv 1, har tidigare suttit i EKAK, sitter för närvarande
i LBG.
Linnéa Ruther: Nominerad Vedklöv 3, g̊ar andra året Elektroteknik.
Andreas Ek (talan förd av Annie Bodin): Nominerad Vedklöv 2 g̊ar andra året Medicin-
teknik, sitter i Elektra.

Fr̊agor:
Erik Fredenvall: Vilken färg ska staketet vara?

Samtliga nominerade: Samma som bastubilen.

Emilia Wenneberg: Finns det n̊agot särskilt ni vill göra under året?

Annie Bodin: Massor, diskobastu, Saunasöndag.

Ingrid Espedalen: Installera en lampa i bastubilen s̊a att man ser.

Annie Bodin: En diskokula i bilen, kanske bara köra ut till havet och skriva ut s̊a att
folk kan ansluta.
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Vera Nilsson: Hur ska ni f̊a ig̊ang bilen?

Claes Astrabeck: Man kan alltid springa ig̊ang den.

Viktor Björkman: Skulle diskokulan vara den enda belysningen?

Claes Astrabeck: Nej, LED-lights.

Donya Pourkomeylian: Om du ska välja mellan Styret och Bastun?

Claes Astrabeck: Jag svarar efter̊at.

Christoffer Johansson: Är det inte jäv att sitta i b̊ada?

Claes Astrabeck: Nej sektionsmötet har valt in mig. Ett led i att skapa monopol
p̊a sektionens bilar. Gillar att köra bil.

Diskussion:
Christoffer Johansson: De slayar!”

Emilia Wenneberg: Jag tycker att de verkar vara vettiga att ta över föreningen.

Beslut:

Att enhällig välja in Annie Bodin till Jarmo i BEFF för verksamhets̊ar 2025.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in:

Claes Astrabeck till Bastard
Måns Johansson till Kolera
Ingrid Espedalen till Vedklöv 1
Andreas Ek till Vedklöv 2
Linnéa Ruther till Vedklöv 3

i BEFF för verksamhets̊ar 2025

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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27 Februari 2025

b) DatE-IT projektgrupp 2025

i) Ledamot - Elin Johansson

Elin Johansson kunde ej närvara men meddelar att hon godtar nomineringen.

ii) Ledamot - Axel Åhman

G̊ar andra året Elektroteknik, har suttit i KS, talar för Elin som har suttit i KS och
ArmE innan.

Ledamot - Vakant

*Ingrid Espedalen, som inte lyssnat p̊a diskussionen, självnominerar sig utan att veta
till vad, tar omg̊aende och skyndsamt tillbaka sin självnominering vid upplysning fr̊an
Vice Ordförande.*

Fr̊agor:
Christoffer Johansson: Varför DatE-IT?

Axel Åhman: För att det är sektionens kassako, träffa nya personer.

Fridolin Häggkvist: Vad tycker du om att lägga matta?

Axel Åhman: Kul om man lägger den rätt.

Fridolin Häggkvist: Tips kring hur man lägger mattan rätt?

Axel Åhman: Lägg den rakt.

Diskussion: Eskil Høiler Ramäng anser att b̊ade Axel Åhman och Elin Johansson är
trevliga och har koll p̊a saker, bra val.

David Törnkvist tycker att det är bra att det finns folk p̊a sektionen som vill h̊alla p̊a
med DatE-IT eftersom det drar in s̊a mycket pengar.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Elin Johansson till Ledamot och Axel

Åhman till Ledamot för DatE-ITs projektgrupp 2025.

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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c) Arbetsgrupp for genomförande av Kallefestivalsbalen

i) Ordförande - Vakant

Ingrid Espedalen nominerar Andreas Ek, som ej kunde närvara vid mötet.

ii) Ekonomiansvarig - Vakant

Ingrid Espedalen nominerar sig själv till kassör.

Fr̊agor:
Christoffer Johansson: Har ni n̊agra tankar om upplägget, platsökningar?

Ingrid Espedalen: Det är m̊alet men det är begränsat med plats i lokaler i GBG.

Annie Bodin: Kan man skicka in förslag p̊a temat?

Ingrid Espedalen: Kanske, vi har inte kommit s̊a l̊angt.

Claes Astrabeck: Du sitter i m̊anga saker samtidigt, inkorporeras de andra föreningarna
i balen?

Ingrid Espedalen: Ja, kanske.

Oliver Dabrowski: Kan man lita p̊a att Andreas Ek klarar av att trippelsitta?

Ingrid Espedalen: Jad̊a!

Diskussion:
Claes Astrabeck tycker att det är bra att det är folk som har suttit i eller jobbat nära
EKAK.

Annie Bodin tror att de b̊ada kommer att göra ett jättebra jobb.

Claes Atrabeck har hört att Andreas Ek har varit ordförande i n̊agot innan, kan vara
en bra erfarenhet om det är sant.

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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Beslut:

Att enhälligt välja in Andreas Ek som ordförande för genomförande av Kallefestivals-

balen 2025.

Att enhälligt välja in Ingrid Espedalen som kassör för genomförande av Kallefestivals-
balen 2025.

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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§6 Fastställande val av

a) EKAK

i) Kalle Anka (Ordförande) - Olivia Eriksson

Att enhälligt välja in Olivia Eriksson som Kalle Anka (Ordförande) i EKAK för
verksamhets̊aret 2025. Ankan, nominerad ordförande.

ii) Kassör - Vilmer Thomsen

Att enhälligt välja in Vilmer Thomsen som Kassör i EKAK för verksamhets̊aret 2025.
Ej närvarande. Måsart, nominerad kassör.

iii) Korrespondenschef - Flora Asllani

Att enhälligt välja in Flora Asllani som Korrespondenschef i EKAK för verksamhets̊aret
2025. Närvarande via videolänk. Rita, nominerad korrespondenschef.

iv) Øhlchef - Alfred Strandstierna

Att enhälligt välja in Alfred Strandstierna som Øhlchef i EKAK för verksamhets̊aret
2025. Ej närvarande. Tuck, nominerad öhlchef.

v) Filmchef - Simon Lundquist

Att enhälligt välja in Simon Lundquist som Filmchef i EKAK för verksamhets̊aret
2025. Lycko Jack, nominerad filmchef.

Fr̊agor:
Claes Astrabeck: Har era postspecifika uppgifter g̊att bra än s̊a länge?

Alla svarar ja.

Viktor Björkman: Hur känner ni inför flytten under mottagningen?

Olivia Eriksson: Det är n̊agot att jobba p̊a, glasögon kan behövas.

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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Ingrid Espedalen till Flora Asllani: Hur m̊anga fingrar har Quarl?

Flora Asllani: Sv̊art att säga men kanske tre?

Max Aleberg Tellqvist: Olivia, vad är du nominerad som?

Olivia Eriksson: Definitionsfr̊aga, men ordförande.

Valter Samuelsson: Hur har inköpet av häfvøhl g̊att?

Olivia Eriksson: Knackigt, strejk p̊a Pripps men det har löst sig.

Ingrid Espedalen: Vad tycker du att du är nominerad som?

Olvia Eriksson: Kalle Anka

Claes Astrabeck: En g̊ang för alla, vad är du nominerad till?

Olivia Eriksson: Kalle Anka ... Ordförande.

Diskussion: Claes Astrabeck tycker att de har gjort ett bra jobb än s̊a länge.

Beslut:

Att enhälligt fastställa Olivia Eriksson som Kalle Anka (Ordförande) för EKAK 2025.

Att enhälligt fastställa Vilmer Thomsen som Kassör för EKAK 2025.

Att enhälligt fastställa resterande i klump.

§7 Propositioner

Inga propositioner

§8 Motioner

Inga motioner

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin



Elektroteknologsektionen

Sidan 20 av 21
Protokoll
Sektionsmöte nr 1
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§9 Övriga fr̊agor

Balongfondens resultat, 34.905,82kr.

§10 Lottoraden LBG

Gula lottots vinnare: 8, Annie Bodin vann en ny Airfryer.
Bl̊aa lottots vinnare: 28, Agnes Bengtsson vann en ny stavmixer.

Rebecca Zetterlund har vunnit 21kr p̊a en av sina lottorader och ska enligt mötets vilja
fortsätta spela p̊a lotto.

§11 Mötets avslutande

Hanna Petersén avslutar mötet 19:13

§12 Kallefilm EKAK

EKAK visade On Ice

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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Justeras

Lovis Abrahamsson
Göteborg
den

Justeras

Rasmus Cervin
Göteborg
den

Vid protokollet

Carl Pettersson
Göteborg
den

Mötesordförande

Hanna Petersén
Göteborg
den

Mötessekreterare

Carl Pettersson

Mötesordförande

Hanna Petersén

Justerare

Lovis Abrahamsson

Justerare

Rasmus Cervin
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Datum: 2025-02-27
Kl: 17:13
Plats: HB2

Bilagor:
Verksamhetsplan

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Stefan Candefjord

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Siri Moberg

d) K̊arens utskott

i. KU Rebecca Zetterlund

ii. NU Claes Astrabeck

iii. UU Noah Veres

iv. SU Elin Johansson

v. ArmU Alice Neirup

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik David Törnkvist

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap Hugo Sahlin

f) Styrets arbete

i. IFFEn

ii. Verksamhetsplan

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

§5 Val av

a) BEFF

i. Jarmo - Annie Bodin

ii. Bastard - Claes Astrabeck

iii. Kolera - Måns Johansson

iv. Vedklöv 1 - Ingrid Espedalen

v. Vedklöv 2 - Andreas Ek

vi. Vedklöv 3 - Linnéa Ruther

b) DatE-IT projektgrupp 2025

i. Ledamot - Elin Johansson

ii. Ledamot - Axel Åhman

c) Arbetsgrupp for genomförande av Kallefestivalsbalen

i. Ordförande - Vakant

ii. Kassör - Vakant
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§6 Fastställande val av

a) EKAK

i. Kalle Anka (Ordförande) - Olivia Eriksson

ii. Kassör - Vilmer Thomsen

iii. Korrespondenschef - Flora Asllani

iv. Øhlchef - Alfred Strandstierna

v. Filmchef - Simon Lundquist

§7 Propositioner

§8 Motioner

§9 Övriga fr̊agor

§10 Lottoraden LBG

§11 Mötets avslutande

§12 Kallefilm EKAK

Rebecca Zetterlund
Sektionsordförande
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Verksamhetsplan för E-styret 2025 
 

Elektroteknologsektionens Policys 
__________________________________________________________ 

 
Bakgrund:  
Elektroteknologsektionen har för närvarande fem stycken policys. I en del av dessa finns 
däremot utdaterad information och viss information saknas. Det är viktigt för sektionen 
att ha tydliga riktlinjer som både är relevanta och omfattande vid exempelvis 
incidenthantering och åtgärdsarbete. 
 
Uppgifter:  

● Uppdatera befintliga policys 
● Se över behovet av nya policys 

 
Vidare medlemskap Medicinteknik 
__________________________________________________________ 
 
Bakgrund:  
År 2019 ansattes en arbetsgrupp för att undersöka hur integrationen av Medicinteknik 
till sektionen för Elektroteknik bör ske. Under fastställande av integrationsprocessen på 
sektionsmöte 3.5 rekommenderade den ansatta arbetsgruppen att utvärdera 
Medicinteknisks medlemskap efter 5 år. Detta bör lyftas på ett sektionsmöte. 
  
Uppgifter:  

● Utvärdera Medicinteknisks medlemskap i Elektroteknologsektionen 
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Upprustning 
__________________________________________________________ 
 
Bakgrund:   

Sektionens lokaler spelar en viktig roll för gemenskap och engagemang. För att skapa en 
mer trivsam och inbjudande miljö bör Kajsabaren utvecklas, så att den blir en naturlig 
samlingsplats där fler vill vistas. Genom att förbättra och utöka köksutrustningen kan vi 
också underlätta för föreningar vid genomförandet av arrangemang. Med bättre resurser 
kan arrangörerna fokusera mer på att utveckla evenemangen istället för att hantera 
praktiska hinder. 

Vidare behöver Auto organiseras och struktureras tydligare. En mer ordnad 
verktygshantering gör det enklare för medlemmarna att snabbt hitta och använda rätt 
utrustning, vilket både sparar tid och främjar en mer effektiv användning av sektionens 
resurser. 

 
Uppgifter:  

● Organisera redan tillgängligt material i Auto 
● Överse inköp av ny utrustning för Auto 
● Utökad städ- och matlagningsutrustning 
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Nya informationskanaler 
__________________________________________________________ 
 
Bakgrund:  
I nuläget sker näst intill all kommunikation mellan sektionsmedlemmar och kommittéer 
via Facebook. Dessvärre når inte informationen fram i tid och på ett effektivt sätt. 
Teknologen missar viktig och intressant information, vilket påverkar deltagandet och 
engagemanget vid diverse arrangemang.  
 
Med möjligheten att PR:a i kårappen samt en parallell informationskanal såsom 
Instagram, är förhoppningen att nå ut till fler elektroteknologer.  
 
Uppgifter:  

● Se över befintliga informationskanaler och se över andra 
kommunikationsmedel 

 
Aspning 
__________________________________________________________ 

 
Bakgrund:  
Aspningen är en intensiv period för sektionen med en stor mängd arrangemang. Vissa 
föreningar har ett stort överlapp av aspar och arrangemang som ibland krockar med 
varandra. Detta leder dessvärre till att en hel del aspar tvingas välja mellan olika 
föreningars aspningstillfällen till den grad att man kan känna att man helt och hållet 
behöver avstå vissa föreningar. I ett försök att motverka detta problem vill E-Styret se 
över aspningsschemat för att det ska vara enklare för asparna att aspa de föreningar de 
är intresserade av. 
 
Uppgifter:  

● Se över aspningsschemat med särskilt fokus på uppdelningen av 
aspningsveckornas dagar i slottider 
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Sammanhållning på sektionen 
__________________________________________________________ 

 
Bakgrund:  
På sektionen finns det ett ökande intresse för arrangemang och aktiviteter som inte 
nödvändigtvis är bundna till en viss kommitté, exempelvis film- eller pysselkvällar. Det 
finns även högt engagemang kring frekvent återkommande arrangemang såsom veckoliga 
sportpass och pubar. E-Styret vill därför verka för och uppmuntra till fler arrangemang 
av dessa slag för att kunna engagera elektroteknologer oavsett kommittéstatus och 
årskurs. 
 
Uppgifter:  

● Arrangera 2 sektionskvällar för att gynna sammanhållningen 
● Arrangera 2 arrangemang med tema jämställdhet och mental hälsa 

 
 



År Möte Beslut Kommentar Ansvarig Tidsfrist Status
ALLA ALLA Att ordförande ska spela på Lotto. Sekt-ordf - Pågående Ej påbörjat

2016 2 Att förbjuda användningen av engångsartiklar i Kajsabaren vid arrangemang om inte godkännande har fåtts av E-styret. E-styret - Pågående Påbörjat
2016 2 Att likvärdig engelsk översättning av information angående sektionsarrangemang och händelser ska finnas. Samt att E-styret ansvarar för att representativa medlemmar från sektionen informerar de nya masterstudenterna om sektionen och dess arbete.E-styret - Pågående Klart
2019 4 Arbeta för integrering av medicinteknik E-styret Pågående
2021 3 Investering för 100-års jubileumet 2032 E-styret 2032 Pågående
2023 2 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera balen under kallefestivalen på sektionsmöte 1 E-styret Sektionsmöte 1 Pågående
2023 3 Tillsätta en arbetsgrupp för att arrangera en kandidatmiddag på sektionsmöte 4 E-styret Sektionsmöte 4 Pågående
2024 4 Ändring av stadga att sektionsordförande och ekonomiansvarig tecknar firman gemensamt E-styret Pågående



EKAK’s verksamhetsrapport 
 
Sen EKAK klev på i december har vi hunnit göra en hel del! 
Vi har teambuildat som satan, käkat orimliga mängder thaimat och framför allt, 
lärt känna varandra. 
 
Vi har också varit i Finland och representerat elektro, en separat reseberättelse 
tillkommer. Där höll vi ölhäfv och gick på bal. Vi har även hållit uttagningshäfv, i 
tisdags, inför SM. Dessutom höll vi vår första gasque i torsdags som blev en 
hejdundrande succé! 



EKAK i Finland! 
Resan startade 05:59 på ett tåg mot Stockholm. Under resan passade samtliga 
EKAK:are på att ladda upp med sömn, då det inte skulle bli mycket av den varan i 
Finland. Klockan 09:30 anlände vi till centralstationen. Med mycket packning och glada 
miner hoppade vi snabbt in i en taxi och begav oss till Stockholms baksida: Solsidan. 
Där invaderade vi Casa Måsart och njöt av en fantastisk frukost. Efter en kort 
sightseeing i Saltis och en utsökt taco-lunch begav vi oss vid 15-tiden till Värtahamnen 
för att gå ombord på färjan som skulle ta oss till Finland. Väl på båten utforskade vi 
taxfreen och avnjöt en underbar buffé. Grabbkak besökte kabarén medan Tjejkak tog 
en tidig kväll.  
 
10:30 anlände vi till ett kallt Finland och mötte vår EKAK-pappa, Johannes. Efter en 
av helgens många pizzor tog vi oss vidare till Aalto University. Grabbkak fick bo i ett 
rum med en 1,5 säng, i den ökända korridoren Joutomiehet, medan Tjejkak fick en 
egen lägenhet i huset bredvid. Därefter fick vi en rundtur på campus och gratis kaffe i 
SIK:s rum. 
 
Vid 17-tiden var det dags att rigga upp inför kvällens efterlängtade tävling. Vi var lite 
fundersamma över hur vi skulle klara det på fem personer, men alla tvivel försvann när 
Janne klev in i rummet. För er som inte vet, var han EKAK-pappa 2006 och är idag en 
stor EKAK-entusiast. Vid 18-tiden började folk sakta men säkert rulla in, och det 
visade sig att finnarna var otroligt taggade på att delta. Det blev en fantastiskt lyckad 
kväll med cirka 200 finnar på plats. Som tur var livestreamades tävlingen, så våra 
kompisar i Sverige kunde följa med. Tuck fick stå och langa sejdlar i sju timmar. Enligt 
tradition blev Ankan utmanad på ett megamedley, vilket var en enorm succé – eller 
kanske inte, då det mesta kom upp igen, så att säga. Vid 01-tiden lämnade vi lokalen och 
gjorde oss redo för Aaltos nattliv. Vi deltog i finska nattliga traditioner och spelade 
Kimble ända in på morgonkvisten. Därefter blev det en välbehövd och efterlängtad 
natts sömn. 
 
På fredagen var det på't igen. Johannes ryckte upp oss ur sängarna, och vi fick uppleva 
en riktig studentlunch på en av deras restauranger, för endast tre euro. Vi hann knappt 
vakna innan det var dags att utforska Aaltos nattliv ytterligare. Nu hade våra vänner 
från väst anlänt till Helsingfors. Vi besökte flera fina lokaler med olika spännande 
aktiviteter och ett mycket uppskattat karaokerum. EKAK levererade många fina 
uppträdanden. Det blev återigen en sen kväll med många nya minnen. 
 
Lördagen inleddes med sovmorgon. Vi skyndade oss att hitta något att äta innan vi 
började fixa oss inför balen. Här ställdes Ankan och Rita inför sin svåraste utmaning 
hittills: att bli klara på bara en timme! Självklart slayade vi det (vi var till och med 
klara innan Grabbkak!). Fem smått stressade EKAK:are skyndade sig till 
presentceremonin, där en viss backe vann över Tjejkaks klackar... 40 minuter sena, men 



på plats. EKAK hade kvällen innan fixat en fantastisk present till SIK: en flaska bäska 
fasttejpad på en vägskylt. Med ingen fluga knuten överlämnades presenten som visade 
sig vara en stor hitt! Grabbkak hade länge kämpat med att knyta flugan utan 
framgång. Men vilken tur att Ankan löste det åt dem på första försöket! Vid 18-tiden 
anlände bussarna som tog oss till Astoria, där balen hölls. 
 
Utan förberedelser (av anledningar som Ankan inte kunde rå för) höll hon ett tal inför 
balens gäster. Hon introducerade EKAK och tackade för inbjudan – på svenska. 
Slutligen tog Ankan upp Quarls visa, som EKAK sjöng så starkt att glasrutorna 
dånade. Under en läglig paus i balen tog EKAK med sina norska kompisar till 
K-market för att köpa god dryck. Kvällen fortsatte med efterfester på campus, och 
EKAK fick äntligen sätta på sig sina rockar igen! Kvällen avslutades även denna dag 
sent. 
 
Söndagen var tuff, men en sillis var tillräcklig motivation för att ta sig upp. Efter sillisen 
var det dags att packa och bege sig till terminalen. Vi sa hejdå till vår EKAK-pappa och 
tog en taxi – eftersom alla finnar var för trötta för att köra. 
 
Hemresan blev tuff för vissa, men alla överlevde. Väl i Stockholm invarderade vi Casa 
Lycko-Jack där vi åt thaimat och kollade på "Apornas planet". På tåget hem till 
Göteborg träffade vi Klump Käft-83, vilket var en härlig överraskning. Tillbaka på 
Chalmers blev vi upphämtade av en fin E6:are, Päbbie. 
 
Sammanfattningsvis har denna resa varit en otrolig upplevelse. Vi är otroligt 
tacksamma för inbjudan från SIK och ser fram emot att bjuda tillbaka på 
Kallefestivalen! 
 
 
 



Kajsabarens Styrelse 
Sedan förra sektionsmötet har KS25 tagit över taktpinnen från KS24. Vi 
har arrangerat vår första onsdagspub, en mycket omtyckt alla hjärtans 
dag pub samt after-ski pubrundan. Vi har även teambuildat genom att 
ägna en hel dag åt triangeln. Dessutom har vi hållit i en köksutbildning 
för övriga föreningar.  
 
Utöver detta har vi ordnat våra fantastiskt vackra gula byxor, städat (lite) 
i RedaKS tillsammans med Elektra, beställt nya Kallemärken, Gasqueat, 
mötat, tjötat och haft det allmänt trevligt tillsammans.  
 
Inför LP4 så har vi börjat planera vårt Ohm som ska vara i maj. 
Planeringen inför nästa pubrunda är också gott under väg.  
 
Pommesgula hälsningar, 
KS 
 

 



Hallå i stugan! 
 
Jag har varit på två stycken UU-möten denna LP under UU5, diskuterade vi främst hur olika 
sektioners aspperioder går till och spawnade ideer om hur PR för studienämnder och 
kursenkäter kan göras. Sektionernas relation till respektive PA, det nya schemasystemet och 
renovering/ombyggnationer av Chalmers lokaler inför H-absorptionen diskuterades också. 
 
Under UU6 var det mycket prat om kursnämnder och kursutvärderingar. Främst hur man kan 
få fler studenter att vara delaktiga. Presentkorten som idag delas ut till kursreppar kommer 
med största sannolikhet att försvinna, och därmed diskuterades andra potentiella “mutor”. 
Undersökningen om hur många som vill ha enbart engelskundervisning på Chalmers är 
tillbaka och endast 25% var för. Kåren har också nyligen börjat jobba på att motverka sena 
inrapporteringar i Ladok. 
 
Simma lugnt! 
SNE 



 Verksamhetsrapport LP3 

 Sedan senaste sektionsmöte har TGE deltagit i Jämlikhetsveckan på Chalmers 
 genom att hålla i ett kärleksfika i Kajsabaren under alla hjärtans dag. Vi har 
 även börjat planera inför tjejmiddagen, bland annat diskuterat datum och spanat 
 in lokaler. 

 Regnbågsgula häslningar, 
 TGE 





Verksamhetsrapport från E-Sport 25 

Sedan invalet har E-Sport 25 skaffat nya blixtgula 
jackor som gör att vi syns ordentligt när vi är ute. Vi har 
haft några löppass och under våra kårhallspass har vi  
testat olika bollsporter som volleyboll, basket och 
pingis, vilket har varit riktigt roligt! 

Utöver de fysiska aktiviteterna har vi anordnat en 
teambuildingkväll, där vi sydde på märken på våra 
jackor. Vi har även genomfört vår allra första 
E-sport-pub, som drog många nyfikna besökare och 
blev en stor succé, weyyyyy!! 

Framöver ser vi fram emot våran episka padelturnering 
som vi har nu på söndag och CM i beachvolleyboll (11/3). 
Vi planerar också fler spännande löppass och fortsatta 
bollspel i kårhallen 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Blixtgula Hälsningar 
E-sport 25 



 



2025 

TT har sedan senaste sektionsmötet tryckt, kopierat, falsat, häftat, bigat, 
reprograferat, plottrat, limbundit, scannat, fakturerat, kadonkat, servat, skurit, svurit, 
skrivit ut svart, skrivit ut färg, mötts och kalasat. 
 
Glöm inte att TeknologTryck finns till först för studenter, och främst för er på Elektro. 
Är ni intresserade av att trycka något, eller bara har frågor – Så kom förbi! Påminn 
gärna era föreläsare om att TeknologTryck finns och att vi i många fall erbjuder både 
bättre priser och bättre service än vaktmästerierna och andra tryckerier. Exjobb 
trycks dessutom med fördel ut på TT eftersom det ofta kostar mer på andra 
tryckerier att göra så små serier som det brukar handla om. 
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Verksamhetsrapport E6 
27/2 - 2025 

 
 
 

Sedan invalet har vi i E6 genomfört en överlämning från föregående år. Vi 
har gått på flertalet utbildningar såsom Gasqueutbildning, SUS och IFFE:n. 
Det allra största vi gjort är att hålla i vår första Gasque den 15/2. Temat var 
Paradise Hotel och det blev en otroligt lyckad kväll med god mat och najs 
underhållning.  
 
Utöver detta har E6 varit på massor av sexmästerikalas och lärt känna de 
andra sexmästerierna. Vi har dessutom haft måndagsmöten samt 
teambuilding där vi pratat igenom vad vi vill göra under 2025, våra mål och 
framtidsplaner.  
Vi i E6 vill rikta ett stort tack till alla som kom/hjälpte till på vår Gasque. Vi 
hoppas att ni hade en banger kväll för det hade vi! 
 
Backgula hälsningar, E6 
 
 
 

 



 







VERKSAMHETSRAPPORT LP3 
Sedan förra sektionsmötet har Elektra haft fullt upp med att skriva tidning som har release 

nästa vecka onsdagen den 5:e mars och fotat diverse sektions-arr. Bilderna från dessa arr har 

publicerats på Elektras hemsida och kommer även finnas med i tidningen. Utöver detta har vi 

sytt våra fina rockar och tjatat på andra sektionsföreningar om de gula sidorna. 

Missa inte vår releasepub på onsdag! 

 



Verksamhetsrapport LP3 

 

Sedan förra sektionsmötet har vi i EØK färgat ovvar, målat 

ovvar och sytt på våra ovvar. Vi är mitt uppe i planeringen till 

vårt Nollkalas och har även börjat planera höstens mottagning. 

 

🌻Solrosgula Hälsningar, EØK 🌻 

 



Verksamhetsrapport Q1 2025 - Studienämnden Elektro 
 
Hallå i stugan! 
 
Vi har börjat verksamhetsåret med en överlämning, möte med PL och två UU-möten. Utöver 
det har vi fixat kursrepresentanter för kurserna i ettan och varit på flera kursnämnder. 
Planeringen inför pluggfikat rullar på och nästa vecka ska vi på studienämndsutbildning. 
Slutligen har vi också teambildat. 
 
Simma lugnt! 
SNE 





 

 
 
ARME - Verksamhetsrapport Lp3 
 
Sedan senaste sektionsmötet har ARME-25 tillträtt. Vi har tillsammans med 
ARME-24 anordnat ett mycket lyckat lunchmingel tillsammans med SAAB, och 
mailar nu intensivt för att boka in framtida arr samt för att fixa spons av bl.a. årets 
dammiddag. Vi arbetar även för fullt med planeringen av Elkraftdagen som i år ligger 
på onsdagen den 26 mars. Slutligen har vi teambuildat genom att bl.a. fortsätta med 
traditionen att måla våra egna krökkavajer.  
 
Guldgula hälsningar,  

ARME  



wEbmästeriet
Verksamhetsrapport LP 3

wEb har plinkat och plonkat lite på hemsidorna. Utgivare, nummer, bilder
har uppdaterats på Etek.se + kalender har undersökts, nästan en som fun-
kar nu.

Arme har fått nummer som går till folk som finns och information upp-
daterats. En massa fel har dokumenterats på alla sidor och sist men inte
minst har E0k.se svurits åt.

Cybergula hälsningar wEb

1
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